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MESTO Nové Mesto nad Váhom
Komisia školstva, mládeže a športu

Zápisnica č. 2/2025
zo zasadnutia komisie zo dňa 11.02.2025

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Uvítanie členov komisie, riaditeľov škôl a šk.zariadení
2. Informácie o T9, podmienkach prijímacieho konania do SŠ, oceňovania pedagógov, výberového

konania, zápisu detí do ZŠ a MŠ, zanedbávaní PŠD, akciách mesta
3. Diskusia, záver

K bodu č. 1:
Pán  predseda  komisie  privítal  všetkých  zúčastnených  a  tiež  hostí.  Následne  komisia  schválila
program zasadnutia.

K bodu č. 2:
Tajomníčka komisie informovala prítomných o nasledovnom:
1. Tajomníčka komisie poinformovala o rozpočte škôl a ŠZ a investičných akciách v rámci škôl
a školských zariadení- projekt MŠ Hurbanova, spojovacia chodba Tematínska.
2.
a)  T9-  ZŠ  Tematínska,  ZŠ  Odborárska,  ZŠ  Nálepkova,  CZŠ  sv.  Jozefa:  Gymnázium  MRŠ,  
Biling.Gymn.
V zmysle dokumentu Sprievodca školským rokom 2024/2025 sa riadny termín Testovania
9 v školskom roku 2024/2025 uskutoční v dňoch 19. a 20. marca 2025 (streda, štvrtok). 

Testovania 9 sa podľa § 155 zákona č. 245/2008 Z. z. zúčastňujú okrem žiakov 9. ročníka
základných  škôl  aj  žiaci  4.  ročníka  gymnázií  a  tanečných  konzervatórií  s  osemročným
vzdelávacím programom a 1. ročníka stredných škôl s päťročným vzdelávacím programom
prijatí na vzdelávanie v strednej škole z ôsmeho ročníka základnej školy, pričom žiaci podľa §
97 ods. 5 zákona č. 245/2008 Z. z. sa Testovania 9 môžu zúčastniť.

19.  marca 2025 sa Testovanie  9  uskutoční  na všetkých školách s  vyučovacím jazykom
slovenským  a  ukrajinským  z  predmetov  matematika  a  slovenský  jazyk  a  literatúra
a  na  školách  s  vyučovacím  jazykom  maďarským  z  matematiky  a  maďarského  jazyka
a literatúry.

20. marca 2025 sa Testovanie 9 uskutoční iba na školách s vyučovacím jazykom maďarským
zo slovenského jazyka a slovenskej literatúry a na školách s vyučovacím jazykom ukrajinským
z ukrajinského jazyka a literatúry.
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Náhradný termín testovania sa uskutoční 2. a 3. apríla 2025 (streda a štvrtok).
Tajomníčka poprosila prítomných RŠ, ktorých sa T9 týka o spoluprácu a zabezpečenie dozoru
medzi jednotlivými školami tak, ako minulý rok. Informácie pôjdu RŠ mailom.

Riaditelia  SŠ  poinformovali  o  kapacitných  možnostiach  a  termínoch  prijímacích  skúšok.
Všetky informácie majú školy zverejnené na svojich stránkach aj s odbormi a možnosťami
štúdia.

b) 26.3. 2025 prebehne slávnostné oceňovanie pedagogických zamestnancov v priestoroch
ZUŠ o 13:00. RŠ navrhnú na ocenenie pedagogických zamestnancov. Organizačne zabezpečí
MsÚ a ZUŠ. Nepedagogických zamestnancov si školy ocenia na pôde svojich škôl, prípadne
po dohode na posedení s primátorom mesta na Zelenej vode,

c) tajomníčka komisie informovala prítomných o zápise do 1.roč. ZŠ, ktorý podľa platného
VZN  prebehne  prvé  tri  pracovné  dni  mesiaca  apríl.  Dátum  zápisu  do  MŠ  oznámi
zriaďovateľovi riaditeľka MŠ.- predpokladaný dátum zápisu :12.-14.5.2025,

d) tajomníčka poinformovala prítomných o organizačnom zabezpečení každoročnej akcii Deň
pre svoje mesto- 16.4.2025, mailom školy dostanú podrobné informácie,

e) riaditelia škôl informovali o zanedbávaní PŠD a PPV za I.polrok 2024/25, priebežne sledujú
arobia pohovory s rodičmi,
f)  riaditelia škôl poinformovali  o zapájaní sa do projektov vzdelávania učiteľov z dôvodu
reformy-  p.  Hnát  informoval  o  vzdelávaní  učiteľov  na  ZŠ  Tematínska  pri  prebiehajúcej
reforme,
g)  RŠ  Odborárska  ulica  poinformovala  o  novej  súťaži,  ktorú  budú  v  apríli  organizovať-
Švihadlová súťaž pre ZŠ. Memoriál Zongora bude prebiehať na IV.ZŠ,
h) tajomníčka informovala o výberovom konaní na ZŠ Tematínska
i)  tajomníčka komisie informovala o plánovanom projekte mesta Technické škôlky,  ktorý
v spolupráci s Vysokou školou DTI rozbiehajú. Projekt by sa mal realizovať na IV:ZŠ, kde je
možnosť priestorov,
j) o výsledku dotazníka na diétnu stravu- špecifické potreby- 68 detí-4,7% , intoleracie a iné
potreby- 109detí- 7,6%
MŠ- 24 detí- 3,9%.

K bodu č. 3:
Do diskusie:
Pán poslanec Bielik sa dotazoval na možnosti klimatizácie na ZUŠ z dôvodu vysokých teplôt v jarných
mesiacoch. K diskusii sa vyjadrili aj ostatní riaditelia, že vysoké teploty už v jarných mesiacoch
spôsobujú prehrievanie priestorov škôl a školských zariadení. Pán Matejdes sa pýtal, či nie sú dopyty
na zriadenie jasiel a akoby to finančne dopadlo na rodičov i mesto.
Záverom predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a poprial všetko dobré.
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Mgr. Ján Pavlíček
predseda komisie

Ing. Gabriela Baginová
tajomníčka komisie

Priloha:


